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 I Z V J E Š Ć E 
 

o radu  HPD „Lipa“ Sesvete 

za razdoblje travanj 2011. – studeni 2012. godine 

 

 

 Poštovane planinarke, poštovani planinari, dragi gosti! 

 

Ovo Izvješće o radu našeg planinarskog društva obrađuje razdoblje od 

prošlogodišnje Redovne godišnje skupštine Društva održane 14. travnja 2011. 

godine do kraja studenoga. 

 

U tom razdoblju, Upravni odbor, kao izvršno tijelo HPD „Lipa“, održao je 12 

(dvanaest)  službenih sastanaka i puno više neformalnih dogovora na sastancima 

društva četvrtkom, na izletima, radnim akcijama, putem telefona ili e-mailom. 

 

Istaknuo bih da su naši članovi zaduženi za administrativne poslove -  tajnik i 

blagajnik svoj volonterski posao obavljali na profesionalnom nivou. Naš je Dragec 

svakog četvrtka od 18 – 19 sati u kancelariji kada se može platiti članarina, dobiti 

informacije o izletima i uplatiti planinarski izlet. Jasnu se uvijek može zasmetati na 

njezinom radnom mjestu i obaviti potrebne financijske transakcije dok je 

četvrtkom od 18 sati u društvenoj prostoriji u Karlovačkoj ulici 3 gdje dežura jel vi 

došli ili ne. Zahvaljujem im na njihovom trudu, a također bi se zahvalio na dobroj 

suradnji i svim ostalim članovima Upravnog odbora i drugih tijela (Povjerenstvo 

za gospodarstvo, Povjerenstvo za izlete, Markacistima) koji su dali maksimalni 

doprinos te često društvene obveze stavili ispred vlastitih. Hvala svima! 

 

Naš rad u izvještajnom razdoblju odvijao se u godini kada obilježavamo 60. 

obljetnicu Planinarskog društva „Lipa“ koje je osnovano 3. rujna 1952. godine 

nakon raspada Planinarskog društva "Prigorac", koje je do tada okupljalo planinare 

s područja ondašnjeg kotara Zagreb.   

 

Zbog toga je Upravni odbor u rujnu 2011. godine donio Akcijski plan povodom 

obilježavanja 60. obljetnice osnutka HPD „Lipa“ i 45. godina od otvorenja 

planinarskog doma na Lipi čime su sve aktivnosti bile usmjerene tome Planu. 

Ovdje u uvodu spomenuo bi najznačajnije aktivnosti koje su, po meni, obilježile 

obljetnicu i za koje je trebalo jako puno raditi: 

 

- To je Natječaj za najbolju planinarsku fotografiju članova HPD „Lipa“ 

Sesvete, te prigodnu izložbu u prosincu prošle godine, 

- Više nego uspješno multimedijalno predavanje proslavljenog i 

najuspješnijeg hrvatskog alpiniste, putopisca i TV urednika Stipe Božića koji je 
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oduševio gotovo 250 posjetitelja u dvorani Narodnog sveučilišta Sesvete krajem 

siječnja, 

- Obilježavanje 45. godina od otvorenja planinarskog doma na Lipi te 

organizacija 55. Sleta planinara ZPP-a u lipnju, 

- Ekspedicija dva naša člana na LOBUCHE EAST u Nepalu u listopadu, 

- te prisjećanje na Prvi izlet koje je planinarsko društvo „Lipa“ organiziralo do 

Vugrovca 28. rujna 1952., a čiji smo pohod Tragom prvog izleta organizirali u 

studenome. 

 

Kasnije će o ovim aktivnostima biti više riječi. 

 

 

TKO SMO MI DANAS. KAKVO JE NAŠE ČLANSTVO: 

Kao što sam na početku rekao, naše društvo ima 245 člana, što je na 

prošlogodišnjoj razini. Kakva je struktura članstva: DOB, BROJ NOVIH U 

ZADNJE 3 GODINE te SPOL…(vidjeti prezentaciju). Iako nam se čini da je više 

naših dragih kolegica u Društvu, osobito na izletima i međusobnoj konverzaciji – 

statistika je neumoljiva  - ipak ima više muških. Spomenuo bi i naša 4 člana koji su 

stariji od 80 godina – Antun (Tuna) Ecimović, Branko Romić, Josip (Joso) 

Rukavina i Branimir Janda. Kako to izgleda u tim godina, pogledajte vitalnog 

Branka Romića. 

 

IZLETI: 

Najvažniji segment planinarskih aktivnosti, a što je u skladu sa Statutom društva, 

su naši izleti. Usprkos teškoj ekonomskoj situaciji i svim vremenskim i 

organizacijskim poteškoćama, većina izleta prema planiranom programu je 

održana. 

 

Pregled o tome je pripremila predsjednica Povjerenstva za izlete Jasminka 

Fabijančić. 

 

U razdoblju od 01.04.2011. do 31.12.2011. održano je: 

12 jednodnevnih izleta 

5 dvodnevnih 

2 trodnevna 

Ukupno 19 izleta 

 

U razdoblju od 01.01.2012. do 30.11.2012. održano je: 

1 četverodnevni 

3 trodnevna 

1 dvodnevni 

21 jednodnevni 

Ukupno 27 izleta 
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Nastavili smo s otočkom obilaznicom, obišli smo Ugljan, Pašman, Iž, Rab i Vis. U 

sklopu dana HPS-a sudjelovali smo u druženju na Mljetu. 

 

I dalje upoznajemo područja naše Medvednice koja je tako blizu, a toliko toga još 

ne znamo o njoj i nismo prošli, a što je pogotovo interesantno za nove članove. U 

svibnju smo prošli zahtjevnu trasu od Lipe do Kamenih svati.  

 

Protutnjali smo i stazama Biokova, Velebita ... Navratili u Slovenske Alpe. 

 

Tradicionalno i dalje sudjelujemo na planinarskim križnim putovima mladih. Oni 

koji sudjeluju na planinarskim križnim putovima znaju da to nije samo obično 

hodanje, nego posebno zajedništvo kroz pjesmu, molitvu, meditaciju i euharistiju. 

Hod kroz prelijepu prirodu. Hod kroz mjesta i sela kroz koja vjerojatno inače ne bi 

prošli.  

 

I dalje nastavljamo s našim zimskim i ljetnim pohodima na Lipu. U proteklom 

razdoblju održali smo 8. i 9. Ljetni planinarski pohod Sesvete – Lipa preko Vuger 

Sela na kojem je sudjelovalo od 30 do 50 planinara. Ovogodišnji Zimski pohod bio 

je jubilarni – deseti i na njemu je sudjelovalo preko 90 planinara iz 15 planinarskih 

društava. Također smo organizirali vodstvo za ministrante i mladež župe Svih 

Svetih na Lipu koji su u domu bili s kapelanom na Duhovnoj obnovi. 

 

Izletom TRAGOM PRVOG LIPINOG IZLETA, 10. studenog 2012. obilježili smo 

prvi izlet PD “Lipa” održan prije 60 godina. Izlet smo organizirali s PD „Sljeme“, 

a trasa je išla od Sesveta do Vugrovca. “Sljemenaši” su nakon hodanja u svom 

planinarskom domu organizirali veselo martinjsko krštenje mošta. 

 

Naši planinski vodiči aktivno su sudjelovali u osiguranju Ski kupa na Sljemenu, te 

vodstvu na Danu planinara Grada Zagreba koji je održan u listopadu. 

 

U zimi kada su mogućnosti izleta manje, družili smo se na 5. godišnjoj veselici 

sesvetskih planinara. I ove je godine, bila vesela i trajala do jutarnjih sati. Hvala 

Mladenu na gostoprimstvu. 

 

Hvala i svim članovima i prijateljima koji svojim sudjelovanjem i idejama pomažu 

da se izleti odvijaju na najbolji način. Prijedlozi i ideje su uvijek dobrodošli jer 

nama vodičima uvelike olakšavaju u slaganju plana. 

 

U mjesecu lipnju već tradicionalno slavimo Dan Lipe kao sjećanje na gradnju i 

otvorenje planinarskog doma 18. lipnja 1967. godine. Ove smo godine obilježili 

45. godina od otvorenja, a u sklopu ove obljetnice naše je društvo bilo domaćin 55. 

susreta planinara Zagorskog planinarskog puta, čiji Međudruštveni savjet čini 29 

članica planinarskih društava Sjeverozapadne Hrvatske. Pobrinuli smo se za bogati 
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planinarski program koji se sastojao od prisjećanja na gradnju doma, športskih 

natjecanja, tombole i plesa, a susretu je prisustvovalo više od 200 planinara i 

izletnika.  

 

Ovom prigodom posebno ističemo da su ove godine dva naša člana  Hrvoje 

Andabak i Mario Soldo postigli najviši visinski uspon u povijesti našeg društva., 

Oni su nakon godine dana priprema 1. listopada 2012. krenuli na ekspediciju na 

6.119 m visoki vrh imenom LOBUCHE EAST koji je smješten u planinskom 

lancu Himalaje, u neposrednoj blizini najvišeg vrha svijeta Mt. Everesta, u Nepalu. 

Cijelo putovanje trajalo je 22 dana i pri tome je uspješno osvojen vrh. Najveći dio 

sredstva za uspon prikupili su od sponzora.. Ovaj njihov uspon doprinos je 

obilježavanju 60. Obljetnice HPD „Lipa“. Očekujemo da nam uskoro naprave 

prezentaciju uspona. 

 

Početak obilježavanje 60. Obljetnice društva 

bio je prvi raspisani natječaj prikupljanja planinarskih fotografija članova HPD 

„Lipa u listopadu prošle godine. Odaziv članova bio je odličan, pristigle su 

fotografije 17 autora, te je nakon žiriranja odabrana 21 fotografija za natječajnu 

izložbu. 16.11.2011 u prostorijama Galerije „Oblok“ Knjižnice Sesvete otvorena je 

izložba najboljih planinarskih fotografija članova „Lipe“ i planinskih fotografija 

autora Nede Rački i Zvonka Radičanina „U pohode Vrhuncima“. Otvorenju 

izložbe nazočilo je šezdesetak posjetitelja. Kasnije je postav izložbe prenesen u 

dom na Lipi.  

 

INFORMIRANJE ČLANSTVA: 

Detaljnije najave izleta, predavanja, događanja i svih ostalih aktivnosti članovi 

dobivaju pismeno i usmeno na tjednim sastancima u našoj prostoriji u Karlovačkoj 

ulici, od vodiča izleta - za izlete, a mogu se pročitati i na našoj web stranici i 

facebooku, te oglasnom ormariću u Bjelovarskoj ulici. Među prvim planinarskim 

društvima koja su se pojavila na internetu, 1998. godine svoju web stranicu otvara 

"Lipa", zahvaljujući angažmanu Dražena Marčana. Zadnje dvije godine 

obnovljenu stranicu s puno novih rubrika puni naš novi svestrani web majstor – 

Zdravko. Hvala obadvojici na velikom angažmanu, a osobito svima vama koji 

dostavljate svoje uradke. 

Najave događanja (kao i izvješća sa tih događanja) objavljuju se na Radio 

Sljemenu, Radio Martinu, Radio Zelini, Radio Kaju i Hrvatskom katoličkom 

radiju. Uspostavili smo kontakte  s nekoliko web portala iz Sesveta s kojima 

imamo odličnu suradnju. O radu društva prisutni smo i u Sesvetskim novinama, a 

priče o našoj Lipi objavljene su i u besplatnom mjesečniku trg. centra Garden 

Mall. U našem planinarskom časopisu -  Hrvatskom planinaru među najboljim 

spisateljima i kroničarima je naša Jasna Žagar koja nas svojim zapisima uvijek 

obraduje i time značajno pridonosi imenu Društva iz kojeg dolazi.  

 



IZBORNA  GODIŠNJA SKUPŠTINA HPD „Lipa“  13. prosinca 2012. 

 

 5 

IZDAVAŠTVO 

Naše društvo nakladnik je knjige o nastajanju kapele na Lipi. Knjigu pod nazivom 

KAPELA HRVATSKIH MUČENIKA NA LIPI ROGU pripremila je Jasna Klara 

Žagar, a o svom trošku tiskao je Zdravko Bartolić. Predstavljanje knjige održano je 

13. lipnja 2012. u čitaonici Knjižnice Sesvete. 

 

Nakladništvo Društvo nastavlja izdavanjem Monografije o 60. godina postojanja 

“Lipe” koja bi trebala biti tiskana u proljeće sljedeće godine, kada bi, uz promociju 

Monografije održali i svečanu sjednicu povodom 60. obljetnice društva. Veći dio 

sredstva za tiskanje osigurali smo unutar proračuna društva, tombolama na Lipi, te 

financijskom pomoći Grada Zagreba kroz Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Zagreba. 

 

 

PREDAVANJA I PREZENTACIJE: 

Edukacija članstva jedan je od ciljeva našeg društva. Zbog toga smo s uspjehom 

organizirali veći broj predavanja i prezentacija kojima su se često s radošću 

priključivali i ostali građani Sesveta.  

Navest ću neke: 

U svibnja 2011. Foto grupa „HPD LIPA“, nakon trodnevnog planinarenja 15 

članova društva na Biokovo, održala je predavanje pod nazivom VELIKA 

AVANTURA NA BIOKOVU. Isto je predavanje održano u Savezu gorskih vodiča 

Hrvatske za njihove članove. 

 

U sklopu ovogodišnjeg obilježavanja 60. obljetnice planinarstva u Sesvetama, naš 

proslavljeni alpinist i putopisac Stipe Božić rado se odazvao pozivu „Lipaša“, pa je 

u srijedu, 25. siječnja 2012. održao multimedijalno predavanje o ekspediciji na K2 

– drugi po visini vrh na svijetu visok 8.611 metara. U dvorani Narodnog 

sveučilišta Sesvete stisnulo se sretnih gotovo 250 posjetitelja 

 

Tijekom ožujka organizirali smo dva predavanja u društvenim prostorijama: 

“Putem šerpa – Himalaja treking” Nadaline Brko i Gorana Jelača te „Biciklom u 

nepoznato” našega Hrvoja Andabaka 

 

13. ožujka 2012, u čitaonici Knjižnice Sesvete predavanje pod nazivom Put sv. 

Jakova ili Camino de Santiago održali su Radovan Librić i Vlado Kenda koji su u 

jednomjesečnoj avanturi prohodali ovaj 800 km dug put od Francuske do 

Španjolske. 

 

5. svibnja 2012., par dana nakon povratka s trekinga u podnožju M. Everesta, 

Zdravko Bartolić održao je nadahnuto trosatno predavanje, i to po prvi puta, u 

domu na Lipi. 
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31. svibnja 2012. u prostoru Čitaonice Knjižnice Sesvete, 33 godine poslije 

legendarnog uspona na Mount Everest, predavanje o tom usponu održao je 

sudionik tog pohoda alpinist Dado Mesarić  

 

Nekoliko dana prije odlaska na višednevni planinarski izlet na otok Vis, 27. rujna 

2012. Priču o drevnoj barci  falkuši te gajeti ribara s Komiže, održala nam je u 

čitaonici Knjižnice Renata Dossi. 

Spomenimo još predavanje Željka Novaka  na Matterhorn, 4.478 metara visoku 

planinu u planinskom lancu Alpa na granici između Švicarske i Italije, te Tonija 

Begića koji je ispenjao Grossglockner preko Studlgrata. 

S ciljem promoviranja društva uspostavili smo suradnju sa sesvetskim Jazz caffe 

FORUM u čijem su prostoru naši članovi krajem prošlog mjeseca održali dva 

multimedijalna predavanja o Himalaja trekingu i Zimskom usponu u visoka gorja, 

te su posjetiteljima pričali o Društvu i ljepoti naših planinarenja. 

 

Uz veliku posjećenost, ova predavanja, prema povratnim informacijama, 

oplemenila su kulturnu aktivnost Sesveta, a većinom smo ih održavali u čitaonici 

Knjižnice Sesvete i dvorani NS, besplatno, te im se još jednom zahvaljujemo. 

 

Kao što ste čuli, bilo je dosta predavanja. Želja nam je da ih nadalje održavamo pa 

pozivam sve koji mogu pripomoći u organizaciji, kao što je pronaći predavače (po 

mogućnosti bez naknade) i predložiti predavanja, da se jave Upravnom odboru.  

 

Prezentaciju Društva imali smo krajem rujna i na pučkoj veselici Vugrovečko 

Miholje gdje su dežurale naše, uvijek nasmiješene, Jasna, Zdenka, Ana i Marica, 

pa još jedna Ana. One su tamo prodavale majice, knjigu Kapela Hrvatskih 

mučenika, a dijelile su pristupnice, letak o Lipi te plan izleta. 

 

ŠKOLOVANJE: 

U proteklom razdoblju članovi našeg društva polazili su planinarske škole, u 

najvećem dijelu PSZ, te HPS-a. Često se postavlja pitanje: Zašto i čemu 

planinarska škola? Ako nam je planinarenje način i stil života koji nam omogućuje 

ljepši, zdraviji i ispunjeniji život krećući se po planinama, obaveza nam je da 

steknemo osnovna znanja i vještine potrebna planinaru za siguran odlazak u 

prirodu. Upravo to omogućuje planinarska škola i nju bi trebao završiti svaki novi 

član. U proteklih šest godina dvadesetak naših planinara završilo je planinarsku 

školu.  

S tim obrazovanjem nastavljamo i u 2013. godini te već danas najavljujemo 

slijedeću planinarsku školu PSZ koja započinje u ožujku. Očekujemo vaš odaziv, 

osobito novoučlanjenih. Završena planinarska škola preduvjet je za daljnja 

obrazovanja u planinarstvu.  

http://hr.wikipedia.org/wiki/Alpe
http://hr.wikipedia.org/wiki/%C5%A0vicarska
http://hr.wikipedia.org/wiki/Italija
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Kako smo brojniji, školovanih vodiča nikad dosta. Zato nas raduje da su svoje 

školovanje za planinske vodiče završili Željka Igrec, Silvana Pongrac i Milivoj 

Obradović, a vodič- pripravnik  Mario Soldo - da će što prije završiti. 

 

MARKIRANJA 

Da bi se sigurno kretali po planinarskim putovima, potrebno ih je dobro označiti. 

Uređivanje, obilježavanje i održavanje planinarskih putova u planinama obavljaju 

markacisti. Naše planinarsko društvo ima na brizi 6 staza koje vode do doma na 

Lipi ili su u njegovoj neposrednoj blizini. Do ove smo godine imali dva člana sa 

završenim tečajem za markaciste, ali od svibnja imamo 6 “diplomiranih” 

markacista: Ivan Krivačić,  Josip Lučić,  Mirjana Maršanić,  Ana Pavičić,  

Zvonimir Mas i  Goran Leko. Odmah su se primili posla i obnovili gotovo sve naše 

staze. Ako se želite priključiti ovoj veseloj ekipi i raditi društveno koristan posao 

da planinari ne zalutaju, javite se slijedeće godine na dvodnevni tečaj koji će 

organizirati HPS. 

  

SURADNJA: 

Suradnja započeta 2007. godine s HPD „Vitez“ iz istoimenog grada Središnje 

Bosne, nastavljena je i prošle godine zajedničkim izletom u BiH - na Bjelašnicu i 

Vlašić, te druženjem u njihovom planinarskom domu u Zaselju. Ove smo godine, 

na našem 6. susretu, drage Vitežane ugostili u prekrasnom Gorskom Kotaru, 

odnosno NP Risnjak. Moram reći da su ovi susreti više od prijateljstva. Dozvolite 

mi da vam citiram pismo zahvale koje nam je poslao Tomislav Žuljević iz Viteza:  

„... zahvaljujem se na vašem gostoprimstvu koje se osjećalo u svakom trenu i na 

svakom mjestu u vrijeme druženja s vama. Ta dva dana osjećaji koji nas vežu jedne 

za druge kulminirali su kod Mladena na vikendici (veliki pozdrav za Mladena) gdje 

ste nam priredili nezaboravnu feštu s pravom gozbom (svatovska). Kako se vrijeme 

rastanka približavalo, osjećaji, ta kemija koja se spontano stvorila između ljudi 

ova dva planinarska društva doživjela je svoj vrhunac. U trenutku razmjene 

poklona i govora u zraku je bilo toliko pozitivnog i prijateljskog naboja da se 

mogao rezati nožem. Radost što vas imamo za prijatelje i tuga što moramo krenuti 

kući međusobno su se miješali i iz nas izvukli ono najbolje, ono što se riječima ne 

da opisati ali izrazi lica i oči koje su se zacaklile kod svakog od prisutnih govorile 

su više od i jedne riječi.“ 

Iz ove suradnje proizašla je i jedna krasna humanitarna akcija koju smo realizirali 

jesenas. Naime, prošle smo godine saznali da je školska knjižnica OŠ „Bila“ 

tijekom rata u Bosni osiromašena u nedovoljnom broju naslova školske lektire te 

smo se dogovorili  da nakon što dobijemo popis nedostajuće lektire, krenemo u 

prikupljanje knjiga od izdavača kako bi djeca bila što više u kontaktu s čitanom 

riječju. Bio bi to ujedno „Lipaški“ mali doprinos hrvatskoj zajednici u Srednjoj 

Bosni. Stoga smo uputili dopise izdavačima i nakladnicima knjiga s molbom za 

pomoć u donaciji knjiga koje izdaju. Bilo je tu malo više zivkanja, prijateljskih 

veza, obećanja – ali u konačnici je odaziv je bio dobar te smo prikupili 147 
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komada knjiga. Sredinom rujna je izaslanstvo, koje su činili Vladimir Beštak, 

Branko Podolar i Željka Igrec, odvezlo knjige u Vitez. Naša donaciju donijela je 

radost u školu, a za što smo primili pismenu Zahvalnicu škole. U ovih pet godina 

druženja s planinarskim prijateljima u Vitezu podigli smo na vrlo visoki nivo. 

Nadam se da će i u narednom razdoblju novo vodstvo nastaviti suradnju istim 

žarom na dobrobit sviju nas. 

Uspješnu suradnju imali smo i s planinarskim društvima zagrebačkog okružja kako 

u organizaciji zajedničkih izleta, tako i  pohoda i druženja. 

 

 

ZPP 

Naše društvo član je Međudruštvenog savjeta ZPP-a od 1980. godine. ZPP tijekom 

godine održava 4 savjetovanja koja organiziraju planinarska društva – članice ZPP-

a. U radu savjetovanja, kao delegat „Lipe“, već godinama aktivno sudjeluje Ivan 

Horvat. Ove je godine naše društvo preuzelo obavezu organizacije Savjetovanja 

ZPP-a koje će biti u prosincu 2013. godine. Kao što je prije bilo rečeno, u lipnju 

smo bili organizator sleta ZPP-a, za čiju smo organizaciju od vodstva ZPP-a i 

prisutnih planinara dobili pohvale. 

 

GOSPODARSKE AKTIVNOSTI: 

Naše Društvo skrbi o planinarskom domu već 45 godine, šumi i livadi, te kapeli 

Hrvatskih mučenika na Lipi. Već je dvije godine domar – opskrbnik član našeg 

društva Ivo Lamešić sa suprugom Zdenkom. Bez obzira na vremenske prilike, po 

kiši i snijegu ili velikoj vrućini oni su u domu te svoja zaduženja obavljaju na 

zadovoljstvo posjetitelja. Domar je vodio i sve važnije radove na uređenju doma. 

 

Što smo radili na domu i koje su bile ostale aktivnosti? 

 

 Krovište na zapadnom dijelu planinarskog doma (iznad spavaonica) bilo je u 

vrlo lošem stanju te je bilo potrebno promijeniti postojeći pokrov (dotrajala, 

raspucana šindra) na površini od oko 150 m
2
. Natječajem za obnovu, 

održavanje i izgradnju planinarskih objekata Hrvatskog planinarskog saveza 

naše planinarsko društvo dobilo je određena sredstva od HPS-a, te je uz dodatna 

vlastita sredstvima kupljen limeni pokrov. Radovima od 17. do 19. rujna  

krovište na našem planinarskom domu na Lipi dobilo je novi limeni pokrov. 

Postavljeni su oluci na vanjski zahod. Također smo, nakon otuđenja, postavili 

nove žljebove i oluke na kapelu. Radove su izvodili domar Lamešić, njegov sin 

i Branko Podolar. 

 U želji da dočekamo goste na obilježavanju obljetnice otvorenja doma 

obnovljenim planinarskim domom, UO je organizirao nekoliko radnih akcija 

tijekom proljeća. Tako smo skinuli staru oronulu boju s vanjske lamperije, 

štokova i prozorskih grilja, obojali vanjsku lamperiju i grilje, fasadu bijelom 
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fasadnom bojom te uredili okoliš doma. Na akciju se odazvalo samo petnaestak 

članova. 

 Okrečena je unutrašnjost doma, kao i spavaonice. 

 Zamijenjene su dotrajale odvodne cijevi kanalizacije 

 Instaliran je gromobran na piramidi-vidikovcu 

 Nabavljena tri nova vatrogasna aparata 

 U domu je održan doček Nove 2012. godine. 

 Tijekom tjedan dana zimskih praznika 2012. u domu na Lipi, na zimskim 

pripremama bila je grupa mladih hrvača Hrvačkog kluba Sesvete  

 Hrvatske šume donirale su 5 masivnih stolova s 10 klupa koje smo postavili 

oko planinarskog doma. Prijevoz smo organizirali traktorom Tome Klanjčeca 

koji je u 4 ture  prevezao klupe i stolove na Lipu.  

 U kapeli Hrvatskih mučenika održano je 9 sv. Misa koje su predvodili župnici 

župa sesvetskog Prigorja. 

 Za blagdan Marije Snježne hodočasnici redovito dolaze na Lipu te smo tada 

organizirali prigodne tombole što je značajan prihod za naše društvo. 

 Kod svih radova na Lipi uvijek je bio prisutan Branko Podolar. Isto je 

organizirao sv. Mise. Hvala mu! 

 Ove smo godine imali dvije provale u planinarski dom na Lipi sa znatnijom 

štetom - sve je prijavljeno policiji i osiguravajućoj kući. 

 Krajem prošle godine pravomoćnom presudom Županijskog suda, konačno je 

završilo višegodišnje sudovanje kojim je Grad Zagreb osporavao vlasništvo 

našeg društva nad zemljištem i objektima planinarskog doma. Sada smo ponovo 

SVOJ NA SVOME. 

 

 Izrađeno je 300 pamučnih majica i 200 platnenih vrećica s tiskom amblema i 

prigodnim tekstom „Lipe“.  

 Druženja četvrtkom u prostorijama MS, u Karlovačkoj 2, gdje razmjenjujemo 

proživljena iskustva na planinarenjima i dogovaramo nove izlete, posjećena su, 

ali očekujemo veći broj naših planinarki i planinara. 

 Predstavnici društva sudjelovali u aktivnostima HPS-a i PSZ-a, te se odazivali 

na pozive prijateljskih društva na njihove Skupštine, obljetnice, druženja ....  

 

Ono što nismo istaknuli u izvješću, molim vas da nadopunite u raspravi. 

 

 

 

HVALA NA PAŽNJI! 

 


